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Folytatás az 1. oldalról
Szentül hiszem, hogy a Fidesz

vidékbarát politikája jobban
kedvez Szarvasnak, Békésszent-
andrásnak, Csabacsüdnek és az
egész megyének! Akkor lennék
nyugodt, akkor látnám biztosít-
va Szarvas, a választókerület te-
lepüléseinek és a megye látvá-
nyos fejlõdését, ha a Fidesz ala-
kíthatna kormányt. És bár az
elsõ forduló eredményei szépek,
akkor nyer a vidék, ha a Fidesz
vidékbarát, új és jó munkahelye-
ket teremtõ gazdaságpolitikája
nyeri meg a választók bizalmát
a második fordulóban az ország
nagy részében. Erre a megye
másik hat körzetében is jó esély
maradt, csak élni kell vele. Hi-
szem, hogy a Fidesszel jobban
jár Békés megye.

– Kormánypárti, vagy ellen-
zéki szerepre készül-e, vagyis
miként látja a kormányalakítá-
si lehetõségeket?

–Gyakran kérdezik tõlem,
hogy mi a választókerület és
benne Szarvas látványos fejlõ-
désének a titka? Mi a titka an-
nak, hogy ellenzéki település-
ként és kormánypártiként is egy-
aránt képes elérni a céljait, ké-
pes fejlõdni?

A siker receptje titkos- bár
annyi biztos, hogy kell hozzá a
szeretet, a képviselõi elkötele-
zettség és az itt élõk pezsgõ kö-
zösségi élete. Annyit azonban
elárulok, hogy a siker egyik tit-
ka éppen abban van, hogy nem
ellenzékiségben, kormánypárti-
ságban gondolkozom. Az or-
szággyûlési képviselõség is egy
hivatás, egy szakma, és mint
minden szakmát lehet tessék-
lássék vagy szívvel-lélekkel,
szakszerûen csinálni. Minden
erõmmel azon leszek, hogy
szaktudásommal eredményesen
képviseljem a választókerület
településein élõket és közössé-
geiket.

És még valami! Ez a világon
mindenhol így mûködik! Csak

körbe kell nézni! Van olyan pol-
gármester aki sárga az irigység-
tõl Szarvas, vagy Kondoros fej-
lõdése láttán. Ezeknek az irigy-
kedõ polgármestereknek mind-
egy, hogy kormánypártiak-e
vagy sem, a településük sajnos
így is, úgy is egyhelyben topog,
sõt romlik az állapota. Talán,
mert nem ismerik a siker titkát.
De mi igen és használni is fog-
juk. Persze sokkal könnyebb
lenne, ha a Fidesz vidékbarát
politikájával tehetnénk.

– Szarvas térségének fejlõdé-
se érdekében, a következõ négy
évben melyek a legfontosabb
célkitûzései?

– 1998-óta képviselem az or-
szággyûlésben a választókörzet
lakóit. Jól ismerem az itt élõk
problémáit, és tudom hogyan
érhetõ el a települések megérde-
melt fejlõdése: készítettünk egy
európai színvonalú fejlesztési
programot, amellyel a legtöbb
pénz nyerhetõ el ahhoz, amit az
itt élõk terveinek megvalósítá-
sához szükséges.

Ez a Körös Fejlesztési Terv,
amely jobb életkörülményeket
kínál az idõs embereknek, a csa-
ládoknak és a helyi közösségek-
nek, pezsgõ gazdaságot a vállal-
kozásoknak és munkahelyet az
itt élõknek.

Mindezt a helyi fejlesztési
kezdeményezések megvalósítá-
sa révén: folytatjuk a 44-es út
gyorsforgalmúvá fejlesztését,
felújítjuk a gyomaendrõdi Kö-
rös-hidat. Kedvezõ feltételekkel
bérelhetõ lakásokat építünk a
választókerület minden telepü-
lésén. Gyomaendrõdön az óvo-
dákat és az iskolákat újítjuk fel.
Szarvason új óvodát építünk és
kibõvítjük a Fõiskola épületét.
Minden településen legalább
még egy „otthont” szeretnék
biztosítani az idõs-, és civil szer-
vezeteknek. Kiemelt fejlesztési
cél a szilárd burkolatú utak épí-
tése és a csatornázás mind a
nyolc településen. A települési
piacterek rendbehozása.

– Nem túlzás ez?
– Ebben az esetben nem! Ma-

kacsul hiszem, hogy ezek a cé-
lok elérhetõk! Ezt bizonyítja,
hogy már kilobbiztuk a Tiszaugi
hidat, hogy milliárdokat szerez-
tünk a belvíz elleni védekezés-
re, hogy Fürdõ épült Gyoma-
endrõdön és Szarvason, hogy
kikönyököltük a furugyi út meg-
építését a Csabacsüdön az idõ-
sekrõl gondoskodás lehetõségét
bõvítettük, Szentandráson csa-
tornáztunk és még sorolhatnám.

T.L.

Harmadszor, elsõre

Békéscsabától Szombathe-
lyig, az ország számos pontjáról
érkeztek a szarvasiak invitálásá-
ra résztvevõk a konferenciára,
akiket a házigazda kollégium
igazgatója, Tóthné Lipták Erzsé-
bet üdvözölt. Köszöntötte a ta-
nácskozás résztvevõit Babák
Mihály polgármester, aki saját,
Szegeden eltöltött kollégiumi
éveit felidézve a pedagógusok
felelõsségét hangsúlyozta, akik
az otthon szerepét pótló intéz-
ményben a szülõk szerepét be-
töltve nevelik a jövõ generáció-
it. Földesi Zoltán országgyûlési
képviselõ is a kollégiumi neve-
lõk felelõsségét hangsúlyozta,
akik ma a változó világ piaci
körülményei által diktált ver-
senyhelyzetre is fel kell készít-
sék a diákokat. Az ünnep alkal-
mából hasznos tapasztalatcserét

Kettõs évforduló
Kettõs évforduló kapcsán rendezett tudományos tanácskozást
a múlt héten pénteken és szombaton a Vajda Péter Gimnázium
és Szakközépiskola Kollégiuma: a fiúkollégium negyven esz-
tendeje a lánykollégium pedig harminc éve kezdte meg mûkö-
dését Szarvason.

kívánt a résztvevõknek. Mielõtt
az elõadások és a tapasztalatcse-
re megkezdõdhetett  volna,
Rágyanszky István, a Vajda Pé-
ter Gimnázium és Szakközépis-
kola igazgatója mutatta be az
évszázados múltra visszatekin-
tõ intézményt. Az elõadásokon
hallhattak a résztvevõk a kollé-
giumokkal szemben támasztott
társadalmi, fenntartói elvárások-
ról, az értékváltásról, a sikeres
pályázatírás fortélyairól, a taní-
tás-tanulás kultúrájáról, a kör-
nyezeti nevelésrõl, a kollégiumi
tanárok jellemzõ tulajdonságai-
ról, s arról, hogy rossz gyerek-e
a rossz gyerek. Volt bemutató
csoportfoglalkozás, kézmûves
foglalkozás, s természetesen
rengeteg beszélgetés a kollégi-
umi élet élményeirõl, tapaszta-
latairól.

Építõanyagokat lehet nyerni a
Wienerberg Téglaipari Rt. Jövõ-
vár címû pályázatán. A képvise-
lõ-testület úgy döntött, hogy az
önkormányzat benyújtja pályá-
zatát, mégpedig a Nagycsaládos-
ok Egyesülete Jókai utcai épü-
lete tetõszerkezetének felújításá-
hoz. Korábban a Dózsa utcai
óvoda régóta szorító gondjára,
a tetõfelújítására gondoltak a

Tetõ a nagycsaládosoknak
pályázat kapcsán, de kiderült,
ebben az esetben mindössze 16
százalékos támogatási arányt ér-
hettek volna el. A nagycsaládos-
ok épülete tetõszerkezetének
felújítása az elõzetes kalkuláció
szerint összesen 1 millió 937
ezer forintba kerülne, ehhez 661
ezer forint értékû anyagot nyer-
hetnek a pályázaton. A támoga-
tás így 34 százalékos lehet.

Ajándékot hozott a nyuszi!
Kellemes meglepetésben volt része hétfõn néhány sokgyermekes

családnak. A Nagycsaládosok Szarvasi Egyesületét felajánlással ke-
reste meg a helyi TESCO. Az ünnep hangulatát „megédesítõ”, finom-
ságokkal tele ajándékkosarakat kapott Egyesületünk. Tíz sokgyerme-
kes család örülhetett az önzetlen felajánlásnak. A gyerekek boldog
várakozással bontogatták a csomagokat.  A megajándékozott csalá-
dok nevében szeretném megköszönni a sok gyermek arcára mosolyt
varázsló ajándékcsomagokat a TESCO vezetésének.
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